
PF 2023
Vážení moji milí, kamarádi, klienti, rodino :-)

Vypadá to, že jsem na vás se svojí tradiční PFkou zapomněla, viďte. Není to pravda :-) Jen 
na mě s přibývajícími léty doléhá čím dál tím víc pohanská tradice a pohanské vnímání roku a 
upozaďuje se to klasické kalendářní. 

Na Silvestra jsem vůbec neměla pocit, jakékoliv přeměny roku....pocit, že se něco mění a 
děje. Pocit, že bych měla něco slavit nebo řešit, ale ostatně, to jsem neměla snad nikdy. Tento pocit 
mám už léta letoucí 21.12. na zimní slunovrat, kdy se k nám vrací slunce a světlo a my slavíme 
přicházející pohanský nový rok :-) 

Ale člověk chce pořád dodržovat i ty tradice v nichž vyrostl. Jenže mně to nějak přestává 
jít :-)) Na přelomu roku 22/23 jsem necítila, že vám chci psát a proto pro příště vím, že vám svoje 
čarodějnické poselství budu psát k příležitosti zimního slunovratu a letos se tedy omlouvám za 
zpoždění :-))

Už nějakou chvilku tu tedy máme nový rok. Ten, který je za námi, měl být o komunikaci a 
vztazích. Když si to tak projdu, tak byl o tom všem víc, než dokážeme na první pohled vidět. 
Bohužel se nebyli v minulém roce schopni domluvit ani mnozí lidé, ani některé státy a národy. 
Velká škoda. Ale přesně o tom vztahy jsou. Někdy jdou vykomunikovat, někdy se mlčí a někdy se 
prostě láska obrátí díky (ne)komunikaci v nenávist. 

Energie vztahů jsou o rovnováze stejně jako číslo 2 ( 1 a 1 ).

Letošní rok je pod vládou čísla 3. Čarodějnicky je toto číslo velmi magické. Je v něm 
obsaženo uzavření kruhu, trojjedinečnost nás všech a všeho kolem nás. Dojde tedy k uzavření 
rozjetých událostí a vztahů a to tak, jak je nutné. Trojka není o spravedlnosti, ale o nevyhnutelnosti. 
Nebude na místě si stěžovat, že jsme pro něco udělali tolik a tolik práce, vložili tolik energie a teď 
to nevyjde, protože to, co letos skončí, to prostě jen nikdy vyjít nemělo a přesto, že jsme to věděli 
nebo nám to všichni říkali, tak jsme do toho šli. Naopak mnoho věcí, kterým jsme šance nedávali, 
vyjde a mnoho přání se splní, přestože bychom v to vůbec nedoufali.

Letošní události, vztahy a děje tedy dospějí ke konci a to takovému, jaký je nevyhnutelný.  
Ale né vždy musí být spravedlivý. Dalo by se to přeložit slovy: jaké si to člověk udělal v roce 21 a 
22, tak to v roce 23 dopadne, chca nechca :-)

Hodně budeme řešit práci a těšit se budeme na rok 24, který bude nádherným rokem 
rovnováhy, vyvážených vztahů a klidu. Ale aby mohl přijít klid, musí se nejprve uklidit a vyčistit 
prostor a to nás čeká letos. Proto práce, proto mnoho nepříjemných setkání a povinností, při kterých
myslete na to, že jsou potřeba, že jsou nevyhnutelné, aby mohlo být líp ;-)

Nevyhnutelnost není špatná věc. A svým způsobem je to nejvyšší druh spravedlnosti, 
protoženeřeší, jak moc jsme se snažili. Prostě jen je.

Berte to letos všechno jako výzvu. Nebojte se konfliktů, vyčistěte si život od zmatků a 
bince, abyste příští rok mohli přivítat v uklizeném a jasném životě :-) Berte letošek a všechny jeho 
výzvy s klidem, vírou, že to k něčemu je a pokud možno s úsměvem. Přijímejte letos dárky a 
náhody z Vesmíru, i ty jsou dílem nevyhnutelnosti. 

A pokud se vám snad nebude dostávat dobré nálady, přijďte za námi do MAGICKÉHO 
KRÁMKU a my se pokusíme vám ji trochu předat na některé z mnoha akcí a setkání :-) 

Tradičně nám všem přeji, ať si letošek užijeme a nejen ho přežijeme :-)

Hodně štěstí, zdraví, lásky a odvahy přeji nám všem :-)
Vaše čarodějnice, Eliška G.B. :-)


